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PROTOKÓŁ NR X/2023  

POSIEDZENIE WSPÓLNE KOMISJI   

Z DNIA 18 PAŹDZIERNIKA 2023 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Rewizyjna, Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej, 

Komisja Ochrony Środowiska, Rozwoju i Gospodarki. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Protokolantka – Ewelina Jurij 

Liczba obecnych radnych: 15/15 

Załączniki: lista obecności, projekty uchwał w sprawie podatków 

Zaproszeni goście: 1. Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo 

        2. Pani Dorota Andrzejewska – Skarbnik Gminy Krzemieniewo 

        3. Pan Mirosław Krysztofiak – Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo 

 

Dnia 18 października 2023 r. o godzinie 13:30, w Urzędzie Gminy Krzemieniewo, odbyło się wspólne 

posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy Krzemieniewo w sprawie omówienia projektów uchwał 

podatkowych na rok 2024. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie wszystkich komisji.  

Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo, Pani Dorota Andrzejewska – Skarbnik Gminy 

Krzemieniewo, Pan Mirosław Krysztofiak – Przewodniczący Rady Gminy Krzemieniewo oraz 

protokolantka.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Piotr Majchrzak zaproponował następujący porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości.  

2. Omówienie projektów uchwał podatkowych na rok 2024 

3. Wolne głosy i wnioski.  

4. Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Piotr Majchrzak - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich 

zgromadzonych. Obecni byli wszyscy członkowie wszystkich komisji (lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Po przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, 

Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia.  

Ad 2. Omówienie projektów uchwał podatkowych na rok 2024. 

Przewodniczący posiedzenia oddał głos Pani Skarbnik, w celu omówienia przesłanych wcześniej 

projektów uchwał dotyczących stawek podatkowych na rok 2024. Pani Skarbnik rozpoczęła  

od przedstawienia propozycji stawek podatkowych dla podatku od nieruchomości. Pani Skarbnik 

przedstawiała przedmiot opodatkowania tłumacząc jednocześnie czy takie grunty lub budynki znajdują 

się na terenie gminy, wskazując dodatkowo kwoty obowiązujące w roku bieżącym. Dokonano analizy 
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wszystkich pozycji Wyjaśniono również, czym kierowano się w doborze wysokości danego podatku. 

Pani Skarbnik nadmieniła, że propozycja podwyżek oscyluje w granicy 12%, nie licząc tych stawek 

podatkowych, które są na poziomie maksymalnych stawek podatkowych. Proponuje się bowiem,  

by stawki podatkowe, które w roku 2023 są na poziomie maksymalnym, pozostawić w roku 2024 

również na poziomie maksymalnym, a resztę stawek utrzymać na poziomie 80 % stawek 

maksymalnych. Szczegóły w załączniku. Wójt nadmienił, że Ministerstwo proponuje 15 % wzrost 

podatku, my proponujemy 12%. Dodał, że toczyły się również rozmowy z burmistrzami, wójtami gmin 

ościennych, i tam też planuje się wzrost podatku na podobnym poziomie. Pani Skarbnik przedstawiła 

symulację podatku od nieruchomości. Wójt potwierdził słowa Pani Skarbnik, iż proponuje się 

utrzymanie wskazanych pozycji na poziomie 80% stawek maksymalnych jak dotychczas to 

praktykowano.  Radny Piotr Majchrzak dodał, że skoro mieścimy się we wskaźnikach wskazane przez 

Ministerstwo, to nie wnosi uwag. Przewodniczący Piotr Majchrzak zapytał radnych zgadzają się z 

przedstawionymi propozycjami stawek Nikt nie wniósł uwag w związku z czym przyjmuje się 

zaproponowane stawki. Wdała się dyskusja w kwestii wpływów środków do gminy z tytułu 

omawianego podatku. Radny Tomasz Adamczak wyraził opinię, że ludzie zdają sobie sprawę z obecnej 

sytuacji i nikt nie będzie wnosił uwag co do stawek podatku od nieruchomości. Wywiązała się również 

dyskusja w kwestii podatku rolnego, który przyjmuje się według stawek proponowanych przez GUS. 

Wójt podziękował za zrozumienie i za przyjęcie proponowanych stawek, dodając, iż zdaje sobie sprawę, 

że jest to znacząca podwyżka, niemiej konieczna. Następnie skupiono się na zwolnieniach z podatku od 

nieruchomości. Zaproponowane zwolnienia nie powodują zmniejszenia dochodów budżetu. Pani 

Skarbnik wyjaśniła, że proponuje się projekt uchwały o treści jak w roku poprzednim, z jedną zmianą 

znajdującą się w paragrafie 1 proponowanego projektu uchwały, jednocześnie wyjaśniając powód. 

Radni nie wnieśli sprzeciwu. W dalszej części spotkania przenalizowano i omówiono kolejny podatek, 

tj. podatek od środków transportowych. Planuje się ogólny wzrost stawki na poziomie 12 %. Następnie 

przeanalizowano projekt uchwały. Wójt odniósł się do propozycji Pana Piotra Majchrzaka, żeby w 

równym wzroście traktować podatek od nieruchomości i od środków transportowych, w związku z czym 

propozycja. Wójt odniósł się także do prowadzonych rozmów z włodarzami gmin ościennych. 

Omówiono problematykę podatku od środków transportowych. Dodano, że w przypadku tego podatku 

nie proponuje się zwolnień. Radna Aleksandra Kolasińska zapytała, czy w gminach ościennych również 

są podobne stawki. Wywiązała się dyskusja. Radni nie wnieśli uwag, w związku z czym przyjmuje się 

zaproponowane stawki. Następnie radni przeszli do analizy opłaty targowej i wynagrodzenia za inkaso. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że proponuje się stawkę 30 zł, że opłata ta stanowi dochód incydentalny. Radni 

nie wnieśli uwag i jednocześnie przyjęto proponowane stawki. Dodatkowo omówiono podatek leśny, 

którego wysokość zostanie opublikowana komunikatem Prezesa GUS. Po zakończonej dyskusji 

Przewodniczący posiedzenia podziękował za omówienie wszystkich stawek podatków i za złożenie 

wyjaśnień. Po czym zwrócił się do radnych i zapytał, czy wnoszą jakieś uwagi lub pytania co do 
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problematyki spotkania. Radni nie wnieśli uwag ani pytań. W związku z powyższym przyjęto wszystkie 

zaproponowane stawki podatków na rok 2024.  

Temat uznano za wyczerpany w związku z czym Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego 

punktu spotkania.  

Ad 4. Wolne wnioski i głosy.  

Pan Przewodniczący zaprosił do zabrania głosu. Nikt nie zabrał głosu.  

Zaproponowano kolejne posiedzenie wspólne Komisji Rewizyjnej i Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy 

Społecznej na dzień 06.11.2023 r. godzina 14:00. 

Ad 5. Zakończenie.  

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane. W związku z powyższym Przewodniczący 

zakończył posiedzenie Komisji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 14:30 

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

Michał Michalski       Aleksandra Kolasińska   

………………………………..    ……………………………….. 

(Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) (członek komisji Rewizyjnej), 

 

Henryka Przybylska     Roman Długi  

………………………………..     ……………………………………. 

(członek komisji Rewizyjnej,     (członek komisji Rewizyjnej) 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji)     

Marcin Kmieć 

………………………………. 

(członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  

Tomasz Adamczak     Jolanta Adamczak 

………………………………..    ……………………………….. 

(członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej  (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej) 

 

 

Krystian Dutkiewicz     Katarzyna Wysocka  

………………………………..    ……………………………….. 

(Członek Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)   (członek komisji Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej)  


